
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 24. april 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 268
Vil ministeren forklare, hvorfor det ikke er muligt at oplyse antibiotikaforbruget
i den økologiske henholdsvis den konventionelle svineproduktion for 2011, jf.
svar på FLF alm. del – spørgsmål 209, alm. del, når et tilsvarende spørgsmål
tidligere har kunnet besvares, jf. svar på FLF alm. del - spørgsmål 388, Folke-
tingssamlingen 2009-10 samt meddele om besvarelse senere vil blive mulig
og i givet fald hvornår?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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